
Protokoll fört vid styrelsemöte i Cramérsällskapet 110912

Tid: kl. 10.00-10.45.

Deltagare: Aila Särkkä, Ann-Marie Flygare, Jakob Bergman, Jan-Eric Englund, Martin Sköld 
(sekreterare), Mikael Möller, Rolf Larsson (ordförande).

1. Mötets öppnande. Ordföranden öppnar mötet och hälsar alla deltagare välkomna.
2. Hemsidan. Hemsidan är nu publicerad och sällskapets beskrivning på den samma diskuteras 

kort. Jakob tar som uppdrag att infoga en text om Harald Cramér och efterlyser bilder som 
reflekterar sällskapets verksamhet.

3. Föreningens ekonomi. Mikael redogör för sällskapets ekonomi.
4. Främjandets senaste styrelsemöte(n). Jan-Eric rapporterar från främjandets senaste 

styrelsemöte. Bl.a. beräknas främjandets årsmöte tilldraga sig i slutet av mars och 
kommande styrelsemöten är inplanerade till 27/9, 1/11 och 6/12.

5. Höstkonferens 2011. Ordföranden rapporterar att Jesper Rydén och Lars Forsberg har 
anlitats som talare och efterlyser fler idéer. Ann-Marie och Jan-Eric ges i uppdrag att 
tillfråga ett antal föreslagna talare. Vidare beslutas att sällskapets anslutande styrelsemöte 
börjar kl. 11.30.

6. Årsmötet 2012: Möjliga teman för kommande årsmöte diskuteras kort.
7. Nästa möte. Det beslutas att nästa möte blir 2011-10-4 kl. 10.00.
8. Övriga frågor: Inga övriga frågor.
9. Mötets avslutande: Ordföranden avslutar mötet.

Martin Sköld Rolf Larsson
Sekreterare Ordförande


